
 

 

Verslag vergadering Participatieraad Putten op 20 maart 2024 om 
19.30 uur in Stroud 

Aanwezig: allen; als gasten bij punt 5: 3 vertegenwoordigers van de VVD-fractie Putten 

1. Opening en welkom. De voorzitter heet allen welkom; de agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. We nemen met persoonlijke woorden afscheid van Matthijs Bonzet, die heeft 
aangegeven na zes jaar lidmaatschap te stoppen als lid van de Participatieraad. Hij geeft in 
een korte toelichting zijn redenen voor het vertrek aan. Hij heeft met veel plezier de 
afgelopen periode gewerkt aan gelijke rechten en kansen voor iedere inwoner van Putten. 
Het is jammer om een betrokken collega wegens externe factoren te zien vertrekken. Met 
een boeket bloemen verlaat Matthijs de vergadering. 

2. Verslagen diverse overleggen. 
• Verslag vergadering Praad van 21 februari 2024. Wordt vastgesteld en op de site 

geplaatst. 
• Overleg met fractie en bestuur Gemeentebelangen van 4 maart 2024. Wordt voor 

kennisgeving aangenomen. 
• Overleg DB met gemeente Putten op 13 maart 2024. Wordt voor kennisgeving 

aangenomen. 
• Voorzittersoverleg regio op 12 maart 2024. Wordt voor kennisgeving aangenomen. Er 

wordt waarschijnlijk in november een regionale bijeenkomst voor leden van alle 
adviesraden georganiseerd rond een aantal actuele thema’s. Binnen de regio is men 
afwachtend ten opzichte van de activiteiten van de Gelderse Academie. 

3. Actiepunten per 21 februari 2024. Deze zijn allemaal opgelost c.q. afgedaan. Miriam is 
bezig met het jaarverslag over 2023 en hoopt dit eind maart gereed te hebben. Gerrit Jan 
Zomer geeft aan dat Office voor iedereen wordt aangeschaft en dat wordt gewerkt aan het 
aanmaken van een eigen domein, mailadres etc. Naar aanleiding van eerdere opmerkingen 
wordt afgesproken om in geval van communicatieruis met de gemeente eerst met de 
betrokken ambtenaar in contact te treden. 

4. Mededelingen en Ingekomen stukken. De 2e halfjaar 2023 rapportage leidt waarschijnlijk 
nog tot opmerkingen en vragen richting gemeente. Fennie van den Broek zal in ieder geval 
voor de volgende vergadering, doch uiterlijk begin april, een aantal punten aandragen. De 
andere leden wordt gevraagd, zo nodig, ook opmerkingen door te zenden naar de secretaris, 
voor 5 april a.s.  De reactie van de gemeente op ons advies met betrekking tot het 
Cliëntervaringsonderzoek wordt positief beoordeeld. 



5. Gesprek met vertegenwoordigers fractie VVD. Dit gesprek wordt in een open sfeer 
gevoerd. Over de te voren gestelde vragen vindt een inhoudelijke discussie plaats. In april, 
mei en juni zullen respectievelijk de fracties van WIJ Putten, Christen Unie en SGP aanwezig 
zijn. 

6. Advies Inclusiepanel van 28 februari 2024 inzake Invalidentoilet centrum Putten. De 
Participatieraad stemt in met dit advies. De secretaris zal zorg dragen voor verzending 
richting gemeentebestuur. 

7. Notitie “Ongevraagd advies Hospice Putten”. De discussie leidt enerzijds tot steun en 
anderzijds tot vragen over de eventuele repercussies. Algemeen ervaart men een behoefte 
om ook in Putten een hospice op te richten. Dan zijn onze inwoners minder afhankelijk van 
buurgemeenten. Onhelder is hoe groot de actuele behoefte is. In het verleden is er ook 
sprake geweest van een onderzoek. Daarbij is gebleken, dat de positie van het Zorgkantoor 
van belang is. Ook wordt gewezen op de betrokkenheid van NPV en HEST. We parkeren dit 
onderwerp voorlopig tot de zomer; dan is er ook meer bekend over een voorlopig standpunt 
van de zijde van het gemeentebestuur. De wens is volgens de wethouder ook vastgelegd in 
het coalitieakkoord. 

8. Rapportage uit de werkgroepen.  
8.1 Jeugdzaken: Er is onlangs overleg geweest met Maaike en Hilbrand, meldt Edwin van 
Harten. Communicatie over de verschillende onderwerpen blijft soms een moeilijk punt. 
Daarbij komt, dat de gemeente met nieuw beleid wacht op de totstandkoming van een nieuw 
kabinet in Den Haag. Het volgend overleg vindt op 11 juni plaats.  
8.2 WMO: Fennie van den Broek heeft een gesprek gevoerd over de dagopvang voor ouderen. 
Putten voor Elkaar zou graag meer locaties zien verschijnen.  
8.3 Participatie: Fons Kortrijk verwijst naar zijn mail over de opvang van statushouders in 
onze gemeente. Begrijpelijk Nederlands is essentieel. Er is vaak nog te weinig bekend over 
de opvang in het verleden, zeker in relatie met opgelopen trauma’s. Dit onderwerp moeten 
we goed in de gaten houden.  
8.4 Inclusiepanel Putten: Channah van Schayk geeft aan, dat er binnen het panel 
verwarring bestaat over de ontstane situatie. Volgende week, 26 maart, is er weer 
vergadering van het panel. Duidelijk moet zijn wie de voorzitter wordt en hoe nu precies de 
driehoek Inclusiepanel-Participatieraad-Gemeente gaat werken. Er is een concept van een 
Intentieverklaring opgesteld die wordt besproken. Zij zal aangeven dat de 
vertegenwoordiging vanuit de Praad niet meedenkend en meedoend zal zijn. Het gaat vooral 
om een toehoordersrol en adviesfunctie. In de volgende vergadering van onze raad wordt 
besloten, of Channah haar rol in het Inclusiepanel zal voortzetten. 

9. PR en Communicatie. Bertina Bruggeman geeft aan, dat de website up-to-date is gemaakt. 
Verder worden Facebook en Instagram opties om mee te werken en is er een groep op 
LinkedIn gemaakt 

10. Vacature door vertrek van Matthijs Bonzet. Over de invulling zal de volgende keer worden 
gesproken. Alle leden worden gevraagd na te denken wie de functie van plaatsvervangend 
voorzitter op zich wil nemen. 

11. Rondvraag, evaluatie en sluiting. Er zijn geen punten voor de rondvraag. Wel wordt 
opgemerkt, dat de vergaderingen te lang duren. Misschien moeten we gaan werken met een 
tijdschema per onderwerp. De secretaris zal bij de volgende agenda in april een tijdschema 
toevoegen. De voorzitter sluit om circa 22.10 uur de vergadering. 


